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To: 5.1.2e @minvws.nl]; [REAR @zinl.nl]
Ce: 5.1.2e ) @minvws.nl]; EEE @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Tue 3/31/2020 9:17:31 AM

Subject: Re: VRAAG Zijn er vanuit Z nog informatie- of procesvragen die ik zemeegeven?

Received: Tue 3/31/2020 9:17:35 AM

Er lopen al meer dingen. ledereen is het weer apart aan het regelen en allerlei commerciélen springen er op (prima als

die ondersteunen maar dan moet wel de richting het algemeen belang dienen). Erasmus met FMS, ZKN met losse

ziekenhuizen en KPMG, losse verzekeraars zijn er mee bezig, losse ziekenhuizen, ZN. Codérdinatie en structurering lijkt
me meer dan essentieel, anders zal iedereen (zeker in de niet-COVID zorg weer, door de kleine hersenen gedreven,

gaan voor het eigen belang en de eigen visie ipv voor de collectieve verantwoordelijkheid).

Ik zou de volgende vragen stellen:

« Zijn alle veldpartijen aangehaakt? Die zijn namelijk allemaal nodig om dit goed te regelen, niemand kan dit

alleen. Geen initiatieven steunen die het met 1 of twee partijen willen regelen, whole system in the room.

« Wordt er nagedacht over welke vragen er allemaal beantwoord moeten worden? Ons rijtje:
o Welke zorg ga je nu zometeen weer als eerste leveren (Prioritering)?
o Waar doe je dat (Alle ziekenhuizen? Dedicated ziekenhuizen? ZBCs?)
o Welke zorg wil je niet meer leveren, anders leveren of door iemand anders laten leveren (om de

ziekenhuizen te ontlasten)?
o En welk van de veranderingen die er in de afgelopen weken hebben plaatsgevonden wil je behouden ook

na de crisis (hoe bepaal je dat volgens de onderstaande basisprincipes)?
= En vooral vanuit jullie verantwoordelijkheid:

o Hoe zorgen we dat er gehandeld wordt vanuit de basisprincipes van het stelsel (solidariteit, kwaliteit,

toegankelijkheid en betaalbaarheid)?
o Hoe borgen we in dit proces de lopende initiatieven die de HLA partijen hebben afgesproken?

= Zorgevaluatie & Gepast Gebruik

= JZOJP

Ik zou ook echt de kans benutten om te benadrukken dat de HLA-partijen al afspraken met elkaar hebben gemaakt over

de curatieve zorg. Men werkt al samen (zoals in ZE&GG). En ook dat ging niet vanzelf. Ik zou er dus een door VWS

gestuurde HLA verantwoordelijkheij maken (stop dit maar in de portefeuille van E3zou ik zeggen!!l). Anders loopje
achter de feiten aan en dan maolEEEe: weer uitleggen aan de kamer....

Deze hele discussie wordt nu primair geframed als zijnde dat we moeten zorgen voor al die mensen die nu zorg

onthouden wordt. Dat is zeker ook belangrijk. Maar net zoals de crisis dwingt om samen te werken en keuzes te maken

0.b.v. het grotere maatschappelijke belang voor de COVID zorg MOET dat ook nu gedaan worden voor de niet-COVID

zorg. Anders gaat de capaciteit straks naar de medische pedicure en de TAVIs....

Overigens: ik was niet zo onder de indruk van de Gupta analyse, heel veel aannames. Dit data van zorgdomein zagen er

betrouwbaarder uit. Ik heb ook een vraag uitstaan bij Logex / MRDM of zij al een beeld hebben. Hou jullie op de

hoogte...
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From: JEEH @minvws.nl>

Date: Tuesday, 31 March 2020 at 08:36

To:" )"JE @amsterdamume.nl>,TEEJEM @zini ni>
Cc: Leonard Feis @minvws.nl>, FEE @minvws.nl>
Subject: FW: VRAAG Zijn er vanuit Z nog informatie- of procesvragen die ik ze meegeven?

JEN
Zie hieronder. Erasmus is dus al bezig met het opstarten van een vorm van codérdinatie, zo lijkt het. Nog ideeén voor vragen die

we aan Gupta mee kunnen geven? In hun vorige rapportage focusten ze erg op beeldbellen en ehealth. Vragen die ik mee zou

willen geven, zijn:
+ Welke processen worden in gang gezet door het Erasmus buiten de Covid-19-zorg om?

* Hoe worden keuzes gemaakt binnen deze processen en op welke gronden?

Alsje nog ideeén hebt, hoor t graag! Lukt dat begin van de ochtend?

Groet,

van:[CEDIEEE@ minvws.ni>
Verzonden: maandag 30 maart 2020 21:28

Aan:[ERE IEEE @minvws. n>;ERE) EXE @minvws.ni>

Onderwerp: VRAAG Zijn er vanuit Z nog informatie- of procesvragen die ik ze meegeven?

Nav mijn vraag aan Gupta Strategists of er nog een vervolg / verdieping kwam op hun eerste analyses meldde

(een van twee auteurs) mij zojuist het volgende:

Wij hebben helaas niet een meer gedetailleerde uitsplitsing voor de ziekenhuiszorg; die was bij het schrijven van het

onderzoek niet beschikbaar.

ER IDat is nog ‘in wording’ deze week, wellicht kan je daar goed gebruik van maken.

Zal ik je morgen anders even bellen?

VRAAG Zijn er vanuit Z nog informatie- of procesvragen die ik ze meegeven? Zo ja, dan is het fijn als jullie me deze in de loop
van de ochtend sturen in het geval belt.
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